	國立中興大學教師申訴評議委員會申訴書
National Chung Hsing University Faculty Appeals Review Committee Appeal Form

	申訴人姓名
Name of Appellant
	 
	身分證明文件字號
Identification Document No.
	

	出生年月日
Date of Birth
	 
	服務學校及職稱
Institution and Job Title
	

	住居所
Residential Address
	□□□□□
	電話：
Tel.:

	代理人/代表人姓名
Name of Agent/Representative
	(無代理人或代表人者免填)
(Leave blank if not applicable)

	出生年月日
Date of Birth
	
	身分證明文件字號
Identification Document No.
	

	住居所
Residential Address
	□□□□□
	電話：
Tel.:

	原措施之學校(單位)：
Institution (unit) that issued the original measure:

	收受(或知悉)措施之年月日及收受(或知悉)方式：
Date and method of delivery (acknowledgement) of the original measure:


	1、 申訴之事實及理由(請具體指陳其違法或不當之處)：
1. Facts of the case and reasons for the appeal (please specify how the original measure is illegal or inappropriate):


	貳、	希望獲得之具體補救：
2. Specific remedy sought:

	參、	涉及性別平等事件者有無提起「申復」程序：(無涉性平事件者免填)
3. For cases involving gender equity, has a re-appeal been filed: (Not required for non-gender equity cases)
□ 無；□ 有(請說明：                                     )
□	No; □	Yes	(please specify: ______)

	肆、	本申訴事件有無提起訴願、訴訟或勞資爭議處理：
4. Indication of whether an administrative appeal, litigation, or labor dispute has been filed for this appeal case:
□ 無；□ 有(有提起者，應載明向何機關或法院及提起之年月日：                        )
□	No; □	Yes	(Please specify the agency or court with which the appeal, litigation, or dispute was filed and the date of filing: ____/__/__)

	伍、	提起申訴之年月日：     年     月     日
5. Filing date: ____/____/____ (MM/DD/YYYY)

	陸、	檢附之相關文件及證據(列舉於下，並編號如附件)
6. Attached relevant documents and evidence	(Listed below and numbered as in the attachment)
1、 原措施文書
I. Original measure document
2、 其他…
II. Other...

	此致
To
國立中興大學教師申訴評議委員會
National Chung Hsing University Faculty Appeals Review Committee

	申訴人             	(簽名或蓋章)
Appellant	(Signature or Seal)

	代理人
Agent
 	                    (簽名或蓋章)
	(Signature or Seal)
代表人
Representative

	中     華     民     國       年       月       日
____/____/____ (MM/DD/YYYY)


備註：
Notes:
1. 本申訴書各項，依本校教師申訴評議委員會組織及評議要點第 12 點規定臚列。提起申訴不合規定者，本校申評會依前述要點第 13 點規定，得通知申訴人於 20 日內補正。屆期未補正者，申評會得逕為評議。
All items in this appeal form are listed in accordance with Article 12 of the University’s Organization and Review Directives for the Faculty Review Appeals Committee. Pursuant to Article 13 of the above Guidelines, the Faculty Appeals Review Committee of the University may ask the appellant to correct a non-compliant appeal within 20 days. The Committee may begin the review process directly if the appellant fails to make the corrections by the stipulated deadline. 
2. 依上開要點第36點規定，申訴、再申訴說明及應具備之書件應以中文書寫；其書件引述外文者，應譯成中文，並應附原外文資料。因申訴、再申訴所提出之資料，以錄音帶、錄影帶、電子郵件提出者，應檢附文字抄本，並應載明其取得之時間、地點，及其無非法盜錄、截取之聲明。
Pursuant to Article 36 of the same Guidelines, the explanations and required documents for appeals and re-appeals shall be written in Chinese. Any cited references that are in a foreign language shall be translated into Chinese, and the original version shall be attached. For any audio or video recordings and emails submitted as evidence for an appeal or re-appeal, a transcript shall be provided, indicating the time and place the materials were obtained, along with an affidavit stating that such materials were not recorded or obtained illegally. 
1090630 教師法修正施行之格式
[bookmark: _GoBack]June 30, 2020 Format implemented pursuant to the amended Teachers’ Act
